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Abstract (en)
A casting machine for casting preliminary profiles for section rolling comprises a cooled mould 2 and a strand guide 3 arranged downstream of the
latter. <??>To improve economy in the production of sectional steel, extension surfaces 4b, 5b of the mould 2 are inclined at an angle of 20 to 45
DEG to the plane of the web surfaces, strand-guiding rollers 11, 12, 13 are arranged downstream of the web surfaces 4a, 5a, extension surfaces
4b, 5b and adjusting surfaces 4c, 5c, and guide elements 15 and 18, respectively, adjustable in the same direction are arranged downstream of
adjustable end walls 1c, 1f provided with a projection 7a projecting into the moulding space. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Stranggießanlage zum Gießen von Vorprofilen zur Formstahlwalzung besteht aus einer gekühlten Kokille 2 und dieser nachgeordneten
Strangführung 3. Zur Verbesserung der Wirtschaftlichkeit bei der Herstellung von Formstahl sind Erweiterungsflächen 4b, 5b der Kokille 2 in
einem Winkel von 20 bis 45<o> zur Stegflächenebene geneigt, den Stegflächen 4a, 5a, Erweiterungsflächen 4b, 5b und Verstellflächen 4c,
5c, Strangführungsrollen 11, 12, 13 nachgeordnet und mit einem Vorsprung 7a in den Formraum versehenen, verstellbaren Stirnwänden 1c, 1f
gleichsinnig verstellbare Führungselemente 15 bzw. 18 nachgeordnet.
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